
Interpellation 

Sverigedemokraterna Kumla vill ställa fråga till ordförande i Livslångt lärande Oskar Svärd 

 

Bakgrund 

Sverige har drabbats av Covidpandemin under ca 2 år med stora negativa konsekvenser. 

Kumla kommuns innevånare var extra hårt drabbade under den senaste pandemiperioden 

av olika skäl. Anno juli 2022 varnar hälsomyndigheter både på världs- och riksnivå om nya 

pandemier som är på antågande och vi alla bör göra så mycket som möjligt att motverka 

spridningen av framtida pandemier.  

I samband med utvärdering av skolans verksamhet kunde noteras att det fanns en stor risk 

för spridning av bakterier och sjukdomar av en speciell anledning: Utskänkning av mat i 

samband med elevernas luncher! 

Idag tar eleverna själva mat i tur och ordning från serveringen och detta förfarande innebär 

en stor risk för smittspridningen. Varje elev har med sig sina goda eller smittsamma bakterier 

i sina händer. De tar i serveringsbesticken i tur och ordning och sprider eventuella sjukdomar 

mellan sig inom skolan och sedan vidare i samhället. 

 

Sverigedemokraterna i Kumla ställer följande fråga till Oskar Svärd:  

Är ordförande i nämnden för Livslångt lärande beredd att medverka till att motverka 

spridningen av framtida pandemier genom att tillföra medel för att kunna genomföra en 

omorganisation inom skolornas lunchserveringar? Omorganisationen skulle innebära att 

skolans kökspersonal delar ut maten genom personalens omsorg till varje elev på deras 

tallrikar!  

Vidare är det av stor vikt i detta sammanhang att matserveringar ser över eventuella 

behövliga förändringar i organisationen och köksutrustningen. I detta sammanhang kan 

nämnas tex automathandsprit, glasskiva mellan elevens ansikte och maten som ska serveras. 

Dessa enkla åtgärder kan minska risken för spridning av sjukdomar inom matserveringar 

inom alla skolor i Kumla.  


